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Abstract (en)
[origin: WO2014076106A1] The invention relates to a door contact switch, especially for a switchgear cabinet, comprising a switching piece (11), a
baseplate (10) and a switch housing (12) accommodating the switching piece (11), the switch housing (12) being movably mounted relative to the
baseplate (10). At least one edge (26) of the baseplate (10) has at least one baseplate snap-in device (24) and the switch housing (12) has at least
one switch housing snap-in device (19) such that the baseplate (10) can be locked with the switch housing (12) in at least two different positions.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Türkontaktschalter, insbesondere für einen Schaltschrank, mit einem Schaltstößel (11), einer Grundplatte (10) und einem
Schaltgehäuse (12) zur Aufnahme des Schaltstößels (11), wobei das Schaltgehäuse (12) gegenüber der Grundplatte (10) verschieblich gelagert
ist, wobei an mindestens einer Randkante (26) der Grundplatte (10) mindestens eine Grundplattenrasteinrichtung (24) vorgesehen ist und an dem
Schaltgehäuse (12) mindestens eine Schaltgehäuserasteinrichtung (19) vorgesehen ist derart, dass die Grundplatte (10) mit dem Schaltgehäuse
(12) in mindestens zwei verschiedenen Positionen verrastet werden kann.
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